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İktidar tarafından satılmayan tek fabrika dedi ve çağrıda bulundu:

"Tirebolu'daki Çay Fabrikasına Sahip çıkın”
CHP'nin Tirebolulu İl 

Genel Meclisi Üyesi Ömer 
Cebeci, Tirebolu'daki Çay 
Fabrikasının akıbetinin de 
Seka Kağıt ve Tirebo-
lu'daki Fiskobirlik Fabrika-
sı gibi olmasından korktu-
ğunu belirtti.

CHP Tirebolu İl Genel 

Meclisi Üyesi Ömer Cebe-
ci, özellikle yöredeki çay 
üreticilerini uyararak ilçe-
deki Çay Fabrikasına 
sahip çıkmalarını istedi.

Cebeci;" Giresun'da ik-
tidar tarafından satılma-
yan bacası tüten tek devlet 
yatırımı son kale Tirebolu 

Çaykur Çay Fabrikasıdır. 
Bu fabrikada Çaykur'la bir-
likte varlık fonundadır. 
Tıpkı Giresun’da daha 
önce bulunan seka kağıt 
fabrikası ve Tirebolu Fis-
kobirlik fabrikası gibi kade-
rini beklemektedir. Eyne-
sil, Görele, Canakçi, Tire-

bolu, Güce, Espiye çay üre-
ticisi vatandaşlarımıza çağ-
rıda bulunuyorum. Fabri-
kanıza sahip çıkın. Bu fab-
rika size geçmiş iktidarla-
rın merhum liderler sayın 
Ecevit'den, Demirel'den, 
Erbakan’dan sizlere ema-
nettir” ifadelerini kullandı.

Bugün çayınızı peşin 
paraya satıyorsanız, bu 
fabrikanın rekabet ve kali-
te gücünden kaynaklı ol-
duğunu aktaran Cebeci 
sözlerine şöyle devam etti:

“Tirebolu çay fabrikası-

nın günlük üretim kapasi-
tesi 180 tondur. Çay alım 
kampanyası açıldı açılalı; 
Fabrikanın kapasitesi gün-
lük ortalama 70 tona düş-
müştür. Fabrikanıza sahip 
çikarak tam kapasiteyle ça-

lişmasını sağlayın. Aksi 
takdirde düşük kapasite ile 
calışması bir oldu bittiyle 
varlık fonu üzerinden eli-
nizden kayabilir!”şeklinde 
aktardı. 

(Yeşilgiresun)

6 Şubat depremlerin-
de maddi ve manevi hasar 
gören kardeş okulu olan 
İskenderun Barbaros Mes-
leki ve Teknik Anadolu Li-

sesi yararına Tirebolu Ha-
lide Edip Adıvar Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi 
kermes gerçekleştirdi. Ti-
rebolu halkının yoğun ilgi 

gösterdiği kermesten elde 
edilen gelir İskenderun 
Barbaros MTAL idare ve 
okul aile birliğine teslim 
edildi. (Gülsen Dikgöz)

Tirebolu'dan İskenderun'a
Gönül Köprüsü

Deprem felaketinde 
hayatını kaybeden Üs-
teğ men İlhan adına 
dönem arkadaşları fen bi-
limleri labaratuarı kurdu.

Tirebolu Kaymakamı 
Dr. Muhammed Lütfi 
Kotan, Kahramanmaraş 
Pazarcık merkezli mey-
dana gelen deprem fela-
ketinde Hatay’ın Antakya 
ilçesinde vefat eden Üs-
teğ men Miraç İlhan 
adına K.K.K.  2019 
Dönem Subay arkadaş-
ları ve Ailesinin katkıla-
rıyla Tirebolu Cumhuri-
yet İlköğretim Okulu'nda 
yaptırılan Hava Savun-
ma Üsteğmen Miraç 
İlhan Fen Bilimleri Laba-

ratuvarının açılışını yap-
tı. Açılışta, vefat eden Hv. 
Svn. Ütğm. Miraç İlhan'ın 
babası Yahya İlhan ile be-
raber kurdaleyi kesen ve 

kendilerine yaptıkları yar-
dımdan dolayı çiçek ile 
plaket takdim eden Kay-
makam Kotan, Üsteğ-
men Miraç İlhan'a Allah-

tan rahmet, kederli ailesi-
ne sabırlar dileyerek, yap-
tıkları yardımlardan dola-
yı kendilerine teşekkür 
etti. (Dursun Onur)

Üsteğmen Miraç İlhan Fen Bilimleri
Laboratuarı açıldı

Tirebolu HEM’den, Yıl Sonu Sergisi

Tirebolu Halk Eğitimi 
Müdürlüğü "Hayat Boyu 
Öğrenme Haftası" etkinliği 
düzenledi. Etkinlik kapsa-
mında müdürlük bünyesin-
de oluşturan kurslara katı-

lanlarınsanat eserlerinin 
yer aldığı serginin açılışı 
yapıldı.

Açılış için düzenlenen 
törene Tirebolu İlçe Kay-
makamı Dr. Muhammed 

Lütfi Kotan, eşi Zeynep 
Kotan’la birlikte katıldı. 
Eserleri ilgiyle izleyen ve 
Halk Eğitim Merkezi Mü-
dürü Ömer Hamzaoğ-
lu’ndan bilgiler alan Kay-
makam Kotan, emeği 
geçen öğretmen ve kursi-
yerleri kutladı ve başarılar 
diledi.

Açılışa ayrıca; İlçe Milli 
Eğitim Müdürü İbrahim Yıl-
maz, şube müdürü Serkan 
Kütükçü, önceki dönem 
Görele Belediye Başkanı 
Tolga Erener, bazı kamu 
kurum ve kurulul temsilci-
leri, kursiyerlerin aileleri ve 
davetliler yer aldı. (Dursun 
Onur)

“Sevgili gençler, iyiliğin öncüleri olun”

Tirebolu İlçe Müftülüğü 
ile Tirebolu Gençlik ve 
Spor İlçe Müdürlüğü iş bir-
liğinde “Gençlik Buluşma-
sı” gerçekleşti.

Tirebolu İlçe Müftülüğü 
Gençlik Koordinatörlüğü 
organizesinde GSB Tire-
bolu Gençlik Merkezi’nde 
gerçekleştirilen buluşma 
Kur’an-ı Kerim tilaveti ile 
başladı.

Programa konuşmacı 
olarak katılan Giresun İl 
Müftü Yardımcısı Fatih Sa-
rıgül, gençlerin milli ve ma-
nevi değerler ekseninde 

kültürel donanımlarını ar-
tırmak, doğru yönlendir-
melerle yüreklerindeki di-
namizmi ortaya çıkarmak 
için çalışmalar yaptıklarını 
ifade etti.

Ge leceğin teminatı 
olan gençleri çok önemse-
diklerini söyleyen Sarıgül, 
“Değerli gençler, sizler, ül-
kemizin geleceğini şekil-
lendirecek olan nesilsiniz. 
Bu yüzden sorumlulukları-
nızın farkında olmanız, 
kendinizi geliştirmeniz ve 
manevi değerlere sahip 
çıkmanız büyük önem ta-

şıyor. Sizlerin fikirlerine, dü-
şüncelerine ve bakış açını-
za büyük değer veriyoruz. 
Yeteneklerinizi geliştir-
mek, başarılarınızı destek-
lemek ve topluma faydalı 
insanlar olmanızı sağla-
mak için her zaman yanı-
nızda olduğumuzu bilme-
nizi isterim.”

Gençlerden Kur’an-ı 
Kerim’in ve Hz. Muham-
med’in (s.a.s.) çağları 
aşan mesajlarını idrak et-
melerini isteyen Sarıgül, 
“İnanıyorum ki, Kur’an-ı 
Kerim’in ve Sevgili Pey-

gamberimizin rehberliğin-
de, barışı ve hoşgörüyü be-
nimseyen bir nesil olarak 
geleceğimizi aydınlata-
caksınız. Bu buluşmada 
edindiğiniz bilgileri hayatı-
nıza taşımanızı ve çevre-
nizde etkileyici bir örnek ol-
manızı diliyorum. Birbirimi-
ze destek olalım, sevgi ve 
saygıyla yaklaşalım ve 
hep birlikte daha güzel bir 
dünya inşa edelim. Hepini-
ze başarılar diliyorum. Rab-
bim yar ve yardımcınız 
olsun” dedi.

Programa Tirebolu İlçe 
Müftüsü İdris Başkıran, 
İlçe Gençlik Spor Müdürü 
Ahmet Durmuşkaya, İlçe 
Gençlik Merkezi Müdürü 
Ebru Çelik, İlçe Vaizi Halil 
İbrahim Koçoğlu, Şube Mü-
dürü Mustafa Kaş, Din Hiz-
metleri Uzmanı Hüseyin 
Yılmaz, Gençlik Merkezi 
Manevi Danışmanı Abdul-
lah Barutçu, Tirebolu İlçe 
Müftülüğü personeli, Mev-
lana Kur’an Kursu öğretici-
leri ve lise öğrencileri katıl-
dı.(Giresun Müftülüğü)
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Sarıgül: "Toplumun aydınlık yüzleri yetişiyor"  
Giresun İl Müftülüğün-

ce 4-6 Yaş Kur'an Kursları-
nın 10. Yılında "Mezunlar 
Buluşması" gerçekleştiril-
di.

Diyanet İşleri Başkanlı-
ğınca 2013-2014 eğitim-
öğretim yılında pilot olarak 
uygulamaya koyulan ve 
kısa sürede ülke geneline 
yayılan 4-6 Yaş Grubu 
Kur'an kurslarında 10. yıl 
coşkusu yaşanıyor.

Bu kapsamda Giresun 
İl Müftülüğünce 4-6 Yaş 
Kur'an Kurslarının 10. Yı-
lında "Mezunlar Buluşma-
sı" gerçekleştirildi.

Giresun Belediyesi Kül-
tür ve Fuar Merkezi’nde 
gerçekleştirilen buluşma-
nın sunuculuğunu ilk me-
zunlardan Dilanur Ertürk 
yaptı. Ertürk, kurslarda çok 
değerli kazanımlar elde et-
tiğini ve çok güzel anılar bi-
riktirdiğini ifade etti.

Programda konuşan İl 
Müftü Yardımcısı Fatih Sa-
rıgül, minik öğrenciler ve 
mezunlarla bir arada olma-

nın mutluluğu içerisinde ol-
duğunu ifade etti.

2013 yılında büyük bir 
heyecanla başlayan kurs-
ların meyvelerini verdiğini 
ifade eden Sarıgül, "Bu 
kutlu yolda, çocuklarımızın 
Kur'an ve değerler eğiti-
miyle erken yaşlarda baş-
lamasını hedefledik. Bu-
gün burada, bu hedefe 
ulaşmanın gururunu yaşı-
yoruz. Kur'an kurslarımız-
da eğitim gören ve mezun 
olan çocuklarımızın başa-
rılarına tanıklık ederken, 
geleceğimizin teminatı 
olan bu minik yürekleri gö-
nülden kutluyoruz. Bu et-
kinlik, sadece bir kutlama 
değil, aynı zamanda bir iyi-
lik ve gönül birlikteliği sun-
ması açısından da önem 
taşıyor. Mezunlarımızın bu-
günkü etkinlikte bir araya 
gelerek geçmiş anıları pay-
laşmaları, yeni arkadaşlık-
lar kurmaları ve birbirlerini 
teşvik etmeleri için güzel 
bir fırsat sunuyor. Çünkü 
biz, çocuklarımızın aynı za-

manda birbirleriyle sevgi, 
hoşgörü ve dayanışma 
içinde yaşamasını da he-
defliyoruz." dedi.

"Toplumun aydınlık 
yüzleri yetişiyor”

Kursların başarısında 
aile, öğrenci ve öğretici da-
yanışmasının önemine de-
ğinen İl Müftü Yardımcısı 
Sarıgül, "Değerli velileri-
miz, çocuklarımızın ilk öğ-
retmenleri ve en büyük des-
tekçileri sizlersiniz. Çocuk-
larımızın eğitimine katkıla-
rınızı takdirle karşılıyoruz. 
Onları sadece Kur'an kurs-
larında değil, günlük ha-
yatta da destekleyerek, 
doğru değerlerle yetişme-
lerine yardımcı olmanız 
büyük bir önem taşıyor. İna-
nıyoruz ki sizlerin rehberli-
ğiyle yetişen çocuklarımız, 
toplumumuzun aydınlık 
yüzü olacaklar." diye ko-
nuştu.
"Öğreticilerimizin feda-
karlıkları takdire şayan”

Sarıgül, sevgi ve sabır-
la minik öğrencilerin eğiti-

mine katkı sunan Kur’an 
kursu öğreticilerine min-
nettar olduklarını belirte-
rek şunları kaydetti: “Her 
gün yavrularımızı sizlere 
emanet ediyoruz, bilinçli 
bir şekilde onları eğittiğini-
zi ve değerlerimizi aktardı-
ğınızı biliyoruz. Sizler, öz-
verinizle onlara yol gösteri-
yor, güvenli bir ortamda 
Kur'an'ın mesajlarını anla-
malarını sağlıyorsunuz. 
Çocuklarımızın üzerinde 
bıraktığınız etki, hayatları 
boyunca sürecek bir miras 
olacaktır. Onlara sevgiyi, 
hoşgörüyü, adaleti ve mer-
hameti öğretmekle, gele-
ceğimizin temellerini sağ-
lam bir şekilde atmaktası-
nız. Eğitim sürecinde, on-
ları Kur'an'ın güzellikleriyle 
buluşturuyor, manevi de-
ğerlerimizi anlatarak ka-
rakterlerini şekillendiriyor-
sunuz. Sizlerin rehberliğin-
de, çocuklarımız hem ilim-
le hem de ahlakla donan-
mış bireyler olarak yetişi-
yor. Emekleriniz, fedakar-

lıklarınız ve sevginiz için 
size teşekkür ediyorum. 
Sizler, çocuklarımızın ge-
leceğine ışık tutuyor, onları 
ilimle ve imanla donatarak 
daha güçlü bir neslin inşa-
sına katkı sağlıyorsunuz."

"Mezunlarımızla gurur 
duyuyoruz”

Kur’an kurslarından 
mezun olan her öğrencinin 
bir gurur kaynağı olduğunu 
ifade eden Sarıgül, "4-6 
yaş grubu Kur'an kursları-
mızın 10. yılını kutlarken, 
geleceğimizin teminatı 
olan çocuklarımızın başa-

rılarını yürekten kutluyo-
ruz. Hep birlikte, daha 
güzel bir geleceğe yürü-
mek için el ele verelim, 
sevgi, hoşgörü ve daya-
nışma içinde hareket ede-
lim. Hepinize katılımınız-
dan dolayı teşekkür ediyor, 
sevgi ve saygılarımı sunu-
yorum." ifadelerini kaydet-
ti.
Minik öğrenciler hüner-

lerini sergiledi
Daha sonra sahnede 

hünerlerini sergileyen mi-
nik ler, ka tı lımcı lardan 
büyük alkış aldı. Birbirin-

den farklı gösteri sunan mi-
nikler, performanslarıyla 
göz doldurdu. Mezun öğ-
rencilerin de duygularını 
paylaştığı programda tüm 
öğrencilere 10. yıl anısına 
çeşitli hediyeler takdim 
edildi.

Program sonunda İl 
Müftü Yardımcıları Fatih 
Sarıgül, Özlem Gülbe ve 
Şube Müdürü İsmail Aydın 
ta ra fından programda 
emeği geçen Kur'an kursu 
öğreticilerine teşekkür bel-
gesi takdim edildi. (Gire-
sun Müftülüğü)

Giresun'un nitelikli sosyal ve spor
alanları semt sahaları ile genişliyor

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun önem verdiği proje-
lerden biri olan çocuklar 
ve gençler başta olmak 
üzere vatandaşlar için ma-
hallelerde nitelikli spor 
alanları oluşturmak ama-
cıyla hayata geçiri len 
‘Semt Sahası’ projesinin 
ilki Aksu Mahallesi’nde ta-
mamlanarak açılışı yapıl-
dı.

Şehrin her ihtiyacına 
cevap vermeye çalışan Gi-
resun Belediyesi, semt sa-
hası projesi ile de Aksu Ma-
hallesi’ne gençler ve ço-
cuklar için yeni bir sosyal 
donatı alanı oluşturdu.

Toplam 2.800 m2 alan 
üzerine projelendiri len 

semt sahası içerisinde; 
800 m2 futbol sahası, 420 
m2 basketbol sahası, 162 
m2 voleybol ve tenis spor-
ları için uygun saha, ışık-
landırma sistemi, tel çit 
örgü ile güvenli spor alan-
ları, lavabo, duş, idari bö-
lümlerinin bulunduğu yapı 
yer alıyor. Tesis içerisinde 
ayrıca vatandaşların kul-
lanımı için çeşitli bank ve 
dinlenme alanları da yer 
alıyor. Ayrıca Aksu semt 
sahası içerisinde hizmete 
geçecek Beyaz Masa Biri-
mi ile de vatandaşların be-
lediyeye mahallelerinde 
ulaşmalarına imkan sağ-
lanacak.

Açılışta konuşan Gire-
sun Belediye Başkanı Ay-

tekin Şenlikoğlu, gençliğe, 
spora ve sporcuya büyük 
önem verdiklerini söyledi.
“MAHALLELERİMİZDE 
SPORUN KALBİ SEMT 
SAHALARIMIZ OLA-

CAK”
Çocukların uzun za-

mandır böyle bir sahanın 
hayalini kurduklarını ve sa-
hanın hizmete girmesiyle 
oldukça sevindik lerini 
ifade eden Şenlikoğlu: 
“Semt sahaları projelerini 
çok değerli buluyorum. 
Semtlerimizde hayata ge-
çirdiğimiz spor sahaları ile 
özellikle çocuklarımız ve 
gençlerimiz zararlı ve kötü 
alışkanlıklardan uzak ka-
larak spor yapabilecekleri 
alanlara kavuşuyorlar. Bu-

rada herkes dilediğince 
vakit geçirebilecek. Plan-
lamamıza göre şehrimizin 
3 mahallesine daha semt 
sahası yapacağız. Ayrıca 
40 yıllık çöp döküm alanını 
yeni bir sosyal alan haline 
dönüştürüp şehrimize ka-
zandırdığımız Doğu Park 
projemiz içerisinde de 
yine spor sahalarımız mev-
cut. Bu projemizin yapımı 
devam etmekle birlikte pro-
jede bir de resmi maçların 
oynanabileceği çeşitli sa-
halarımız da yer alıyor. Gi-
resun’umuzu geliştirmek 
ve güzelleştirmek için ça-
lışmalarımız devam ede-
cek. İlkini Aksu Mahalle-
mizde açtığımız ve mahal-
lelerimizde sporun kalbi 
olacak Semt Sahaları pro-
jemiz şehrimize hayırlı 
olsun” dedi.

Mahalle sakinlerinin ya-
nında mahalli genç ve ço-
cuklarında yoğun katılımı 
ile gerçekleşen açılış töre-
ni ve açılış kurdelesinin ke-
silmesinin ardından, Bele-
diye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu, spor sahalarında 
gençler ve çocuklarla bir-
likte futbol, voleybol, bas-
ketbol oynadı.

Diğer yandan, progra-
mın sonunda Aksu Mahal-
lesi sakinleri tarafından 
sürpriz yapılarak, Başkan 
Şenlikoğlu’na doğum gü-
nü vesilesiyle pasta kesil-
di. (Giresun Bld)

Karadeniz Off-Road Kupası'nın 2. Ayağı
Şebinkarahisar'da yapılacak. Yarışlar nefes kesecek!

Off-Road Coşkusu

Şebinkarahisar'da

Yaşanacak
2023 Karadeniz Offro-

ad Kupası'nın 2. ayağı, 
15-16 Temmuz tarihlerin-
de Şebinkarahisar'da dü-
zenlenecek.

Tür ki ye Oto mo bi l  
Sporları Federasyonu 
(TOSFED), 2023 yılı ma-
halli yarış takvimini belir-
ledi. Bu zamana göre, he-
yecan dolu bir Off-Road 
serisi olan Karadeniz Off-
Road Kupası 5 farklı şe-
hirde gerçekleşecek ya-
rışlardan oluşacak.

Giresun Off-Road Ku-
lübünün organize edeceği 
Şebinkarahisar yarışları 3 
gün sürecek. Yurtiçinden 
ve yurtdışından katılımcı-
ların olacağı, 3 gün sü-
recek organizasyonda; ilk 
gün hazırlık, 2. gün orman 
etabı ve 3. gün seyircili 
gösteri etapları gerçek-

leştirilecek.
Giresun Offroad Kulü-

bünün, Ulusal Offroad Tur-
nuvasına aday etap ola-
rak gösterdiği, Şebinkara-
hisar etabı için ilçe halkı 
da sabırsızlanıyor. Yarış-
macılar da şampiyona için 
hazırlıklara başladı.

DE ĞER LENDİRME 
TOPLANTISI YAPILDI

Giresun Offroad Spor 
Kulübü Başkanı Sinan Çe-
lebi ve kulüp yöneticisi 
Erhan Güneysu, Spor 
Şube Müdürü Ali Dodur ile 
birlikte, Gençlik ve Spor İl 
Müdürü İsmail Çalgan'ı zi-
yaret etti.

Ziyaret kapsamında; 
15-16 Temmuz 2023 ta-
rihlerinde Şebinkarahisar 

İlçesinde yapılması plan-
lanan “2023 Karadeniz 
Offroad Kupası 2.Ayak Ya-
rışı“ organizasyonun iş ve 
işlemleri üzerine değer-
lendirme toplantısı dü-
zenlendi.

Karadeniz Off road 
Cup'ın belirlenen yarış ta-
rihleri ve kulüpleri;

1- 24/25 Haziran: Mur-
gul Offroad

2- 15/16 Temmuz: Gi-
resun Offroad (Şebinka-
rahisar)

3- 30 Eylül / 01 Ekim: 
Ünye Offroad

4- 28/29 Ekim: Arde-
şen Offroad

5- 25/26 Kasım: Ordu 
Gezenbilir Offroad (Dur-
sun Onur)

AK Parti Giresun İl Baş-
kanı Mete Bahadır Yıl-
maz, tarihi dokusu koru-
narak Zeytinlik ve Kale 
semtinde kentsel dönüşü-
mün startını verdiklerini ve 
Bulancak Millet Bahçe-
si’nin de açılışını gerçek-
leştirdiklerini kaydetti.

Yılmaz, yaptığı yazılı 
açıklamada, “Türkiye Yüz-
yılına Giresunumuzda 
kentsel dönüşümle Bulan-
cak ilçemizde Millet Bah-
çesi açılışımızla başladık. 

Cumhurbaşkanımızın ö-
nem verdiği projelerden 
biri olan ve Bulancak'ta 
inşa edilen 28 bin metre 
kare alanda yapımı ger-
çekleşen Millet Bahçe-
si’nin açılışını yaptık. Gü-
zel şehrimizin güzelliğine 
güzellik katan Millet Bah-
çemiz Bulancak'ımıza ve 
hemşehrilerimize hayırlı 
olsun. Ayrıca şehrimizin 
görsel güzelliğine, turizmi-
ne, ekonomisine ve mima-
risine uygun yapılacak 

Kale ve Zeytinlik semtin-
deki kentsel dönüşüm pro-
jesinin başlangıcını ger-
çekleştirdik. Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığımız ile Giresun Be-
lediyemizin birlikte yürüt-
tüğü proje Giresun'umuza 
büyük kazanım sağlaya-
cak. Biz Cumhurbaşkanı-
mız Sn. Recep Tayyip Er-
doğan önderliğinde, şehri-
mize ve milletimize değer 
katmayı sürdüreceğiz.” İfa-
delerini kullandı.

Yılmaz; “Giresun Yüzyılı başladı”
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Bulancak'ta Rüşvet operasyonu 
Giresun’un Bulancak il-

çesinde rüşvet operasyo-
nu gerçekleştirildi. Giresun 
Valiliğinden yapılan açıkla-
mada; ”İl Jandarma Komu-
tanlığınca yürütülen çalış-
malar neticesinde; Bulan-
cak İlçesinde örgütlü ola-
rak “Suç İşlemek Amacıyla 
Örgüt Kurmak ve Rüşvet” 
suçunu işleyen şahıslara 
yönelik Bulancak Cumhu-

riyet Başsavcılığı tarafın-
dan yürütülen Soruşturma 
Dosyası kapsamında, 05 
Haziran 2023 tarihinde ya-
pılan operasyon sonucun-
da;

Bulancak Cumhuriyet 
Savcısının talimatıyla 16 
şüpheli şahıs yakalanarak 
gözaltına alınmış olup, adli 
ma kam lar dan al ı nan 
arama kararıyla 4 adreste 

eş zamanlı arama faaliyeti 
icra edilmiştir.

Yapılan aramalar sonu-
cunda;

(7) Adet Cep Telefonu,
(2) Adet USB Bellek,
(3) Adet Not Defteri,
(2) Adet Ajanda,
(1) Adet Hesap Cüzda-

nı,
(17) Adet Muh te lif 

Evrak ele geçirilerek el ko-

nulmuştur.
Bulancak Cumhuriyet 

Savcısının talimatıyla ya-
kalanan (10) şüpheli ifade-
lerinin alınmasına müte-
akip serbest bırakılmış, (6) 
şüpheli ise gözaltına alın-
mış olup soruşturma dos-
yasının tamamlanmasına 
müteakip adli makamlara 
sevk edilecektir” denildi. 
(Giresun Valiliği)

Başkan Yakar'dan

rüşvet açıklaması

Bulancak Belediye 
Başkanı Recep Yakar, ka-
muoyunda konuşulan ve 
aslı olmayan iddialarla il-
gili açıklamalarda bulun-
du.

Başkan Yakar açıkla-
masında şunları ifade 
etti; "Bulancak Tapu Mü-
dür lü ğün de gö rev l i  
memur ve bazı emlakçı-
ların “Rüşvet” suçlama-
sıyla gözaltına alındığı bi-
linmektedir. Bulancak Be-
lediyesi yetkilisi veya per-
sonellerimizinde soruş-
turma geçirdiğine yönelik 
bazı sosyal medya he-
saplarında yalan haberler 
dolaşmaktadır. Bu konuy-

la ilgili hiçbir yetkili ya da 
personelimiz ile ilgili so-
ruşturma bulunmamakta-
dır. Belediye personeli-
miz ile ilgili iftira atan şer 
odaklarına itibar edilme-
mesi gerektiğini bildirmek 
istiyorum. Bizim toplum 
ahlakına uymadığına 
inandığımız her konuda 
tavrımız nettir. Hakkında 
gizlilik kararı çıkarılmış 
bir dosya ile ilgili kamu-
oyunun bu yalan haberler 
ile yanlış bilgilendirilmesi-
ne sebep olanlar hakkın-
da tarafımıza yapılan ifti-
ra içerikli paylaşımlardan 
şikayetçi olarak, konunun 
takipçisi olacağız. Bizler 
bugüne kadar halkımızın 
destekleriyle ilçemizin 
her karesine hizmet et-
meye gönül vermiş fertler 
olarak, Bulancak halkı-
nında bu yalan haberlere 
itimat etmemesi husu-
sunda dileklerimizi dile ge-
tiriyoruz" dedi. (Bulancak 
Bld)

Zeytinlik ve Kale semti kentsel
dönüşüm ile göz kamaştıracak

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu 
vaat ettiği projeleri tek tek 
hayata geçirmeye devam 
ediyor.

Bu kapsamda, Çevre 
Şehircilik ve İklim Değişik-

liği Bakanlığı ve Giresun 
Belediyesi işbirliğiyle Kale 
ve Zeytinlik Semtinin tarihi 
dokusunu korumak ama-
cıyla projelendirilen kent-
sel dönüşüm çalışmaları 
başladı.

Zeytinlik Semti’nde ka-
mulaştırılması tamamla-
nan iki adet betonarme ya-
pının yıkım işlemleri baş-
larken, belirlenen program 
dahilinde yıkım işlemleri-
nin devam edeceği bildiril-

di.
Bakanlık ve Belediye iş-

birliği kapsamında gerçek-
leştirilen proje ile Kale ve 
Zeytinlik semtinde tarihi bi-
nalar yenilenerek, tarihi do-
kuya uygun mimari ile ya-
pılar inşa edilecek. Yapıla-
cak kentsel dönüşüm ça-
lışmaları ile bölgenin tu-
rizm değerinin arttırılması 
sağlanacak.
“ŞEHRİMİZİ SİLÜETİNE 
KAVUŞTURUYORUZ”

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu 
Zeytinlik semtini özüne dö-
nüştüreceklerini belirterek, 
Kale’nin batı yakasında eş 
zamanlı başlanan Kale 
Kentsel Dönüşüm projesi-
nin de şehir silüeti için çok 
önemli olduğunu söyledi.

Başkan Şenlikoğ lu: 

“Proje alanı içerisinde yer 
alan 12 adet tescilli esere 
ait rölöve ve restitüsyon 
projeleri hazırlandı. Ba-
kanlık tarafından ayrılan 
ödenekler ile bu taşınmaz-
ların restorasyonları ta-
mamlanarak vatandaşla-
rın hizmetine sunulacak. 
Böylece Kale ve Zeytinlik 
semtinin tarihi ve kültürel 
mirası ortaya çıkarak şeh-
rimizin tarihte sahip olduğu 
silüetine kavuşturuyoruz. 
Şehrimizin turizm ve kültü-
rel değerlerinin gelişip kal-
kınmasına da çok büyük 
katkısı olacak bu tarihi pro-
jenin hayata geçmesinde 
emeği bulunan herkese te-
şekkür ediyor, Giresun’ 
umuza hayırlı uğurlu olma-
sını diliyorum." şeklinde ko-
nuştu. (Giresun Bld)

Görele Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürlüğünce ha-
zırlanan Hayat Boyu Öğ-
renme Haftası etkinlikleri 
Halk Eğitimi Merkezi bina-
sında başladı. Halk Eğitimi 
Merkezi Müdürü Mehmet 
Kır'ın yaptığı açılış konuş-
masının ardından Halk Eği-
tim Merkezi Müdürlüğü 
Usta Öğreticileri yöneti-
minde hazırlanan halk 
oyunları gösterisi sunuldu. 
İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Şenel Dede, daire amirleri 

ve Görele halkının da 
yoğun katılım gösterdiği et-
kinlikte yıl boyunca usta öğ-
reticilerimiz ve kursiyerler 
ta ra fından hazır lanan 
ürünlere yönelik sergiler 
Çavuşlu Beldesi ve İsmail-
beyli köyünde sergilendi 
ve gezildi. Yine Halk Eği-
tim Merkezi Müdürlüğü 
usta öğretici ve kursiyerle-
rinin hazırladığı ürünler-
den oluşan ikramlar davet-
lilere sunuldu. (Görele İlçe 
Milli Eğitim Müdürlüğü)

Görele'de HAYAT BOYU ÖĞRENME Etkinlikleri

Sabah namazı buluşmaları devam ediyor
Kale Camii’nde gerçekleştiri-

len program cami görevlilerinin 
Kur’an-ı Kerim tilaveti ile başladı.

Sabah namazının cemaatle 
kılınması, salavat ve tesbihatın 
ardından cemaate hitap eden Gi-
resun İl Müftü Yardımcısı Fatih 
Sarıgül, her Müslümanın aklını 

ve düşüncesini kullanarak Allah’ 
ın rızasına uygun bir ömür sürme-
si gerektiğini vurguladı.

İmandaki samimiyetin ispat ve 
fedakârlık gerektirdiğini kayde-
den Sarıgül, “Sorulduğunda inan-
dığını söyleseler bile, hayatların-
da inançlarının izi görülmeyen, 

kendilerine yapılan uyarılardan 
akıllarını kullanarak yararlanma-
sını bilmeyen, hakikatlere karşı 
duyarsız hale gelmiş kimselere 
Kur’an-ı Kerim’ de önemli ikazlar 
yapılmaktadır.” dedi.

Sarıgül, anlama, ibret alma, 
aynı hataya bir kez daha düşme-

me gibi konuların önemine değine-
rek, “İnanç ve değerler konusunda 
doğru ile yanlışı, iyi ile kötüyü, ya-
rarlı ile zararlıyı ayırma kaygısı ta-
şımadıkları, bu husustaki yetenek-
lerini de köreltip ziyana düşenler-
den olmamak için azami gayret gös-
terelim.” şeklinde konuştu.
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Hal Kayıt Sistemi Denetimi
Giresun Belediyesi, Hal 

Kayıt Sistemi (HKS) ve 
ürün künye bilgileri üzerin-
den üretici, tedarikçi ve pe-
rakende işletmelere yöne-
lik denetimler gerçekleştir-
di.

Zabıta Müdürlüğü ve 
Hal Müdürlüğü ekipleri ta-
rafından, şehir genelinde 

6585 sayılı Perakende Ti-
caretin Düzenlenmesi Hak-
kında Kanun, 5957 sayılı 
Sebze ve Meyveler ile Ye-
terli Arz ve Talep Derinliği 
Bulunan Diğer Malların Ti-
caretinin Düzenlenmesi 
Hakkında Kanun ve 6502 
sayılı Tüketicinin Korun-
ması Hakkında Kanun çer-

çevesinde marketlerde de-
netim yapıldı.

Ticaret Bakanlığı tara-
fından uygulamaya konu-
lan ve cep telefonlarına ya 
da tabletlere ücretsiz ola-
rak kolaylıkla yüklenebilen 
HKS mobil uygulamasıyla, 
vatandaşlar meyve ve seb-
zelerde; üretici, üretim tari-

hi ve yeri, üreticiden tüketi-
ciye ulaşana kadar alış-
satış fiyat bilgilerine hızlıca 
ulaşabiliyor.

Yetkililer tarafından ya-
pılan açıklamada, dene-
timlerde mevzuatlara uy-
mayanlar hakkında ilgili yö-
netmelik gereği 13 bin TL 
para cezası uygulandığı bil-

dirilerek: “Vatandaşları-
mızdan yaş meyve sebze 
alış-verişlerini yaptıkları iş-
letmelerde meyve ve seb-
zelere ait ürün künye bel-
gelerinin olup olmadığı 
kontrol etmelerini ve ürün 
künye belgelerinin olma-
ması halinde Ticaret İl Mü-

dürlüğüne bildirebilirler. Va-
tandaşlarımız sebze ve 
meyvelerin etiketinde bu-
lunan ürün künyelerine ait 
karekodu okutarak tüket-
tikleri ürünün nerede ve 
kim tarafından üretildiğinin 
yanı sıra bir ürünün tarla-
dan çıkış fiyatıyla tüketici-

ye ulaşana kadar oluşan 
fiyat farklılıkları hakkında 
bilgi sahibi olarak alış-
verişlerine yön verebilir. Va-
tandaşlarımızın bu konuda 
bilinçli olmalı ve aldığı 
ürünü kesinlikle uygulama 
ile takip etmelidir.” denildi. 
(Giresun Bld)

Eğitim yararına "Hayır Çarşısı" kuruldu 

Giresun İl Müftülüğünce Kur’an 
kursları, eğitim faaliyetleri ve okul-
larda ihtiyaç duyulan kütüphanele-
rin oluşturulması için kermes dü-
zenlendi.

Giresun İl Müftülüğü ve Türkiye 
Diyanet Vakfı Giresun Şubesi iş bir-
liğinde hazırlanan "Hayır Çarşısı" 
dualarla açıldı.

TDV Kadın Kolları Giresun Şu-
besi koordinesinde Atatürk Meyda-
nında "Hayır Çarşısı" adı altında 
kermes düzenlendi.

Eğitim hizmetlerine destek 
olmak amacıyla düzenlenen ker-
mes Kur’an-ı Kerim tilaveti ve İl 
Müftü Yardımcısı Yusuf Genç tara-
fından yapılan dua ile açıldı.

İl Müftü Yardımcısı Yusuf Genç, 
3 gün sürecek "Hayır Çarşısı"nın 
hayırlara vesile olması niyazında 
bulundu.

Programın açış konuşmasını 
yapan İl Müftü Yardımcısı Fatih Sa-
rıgül, “Eğitim, bir toplumun en de-
ğerli kaynaklarından biridir. Eğitim, 
bireylerin potansiyellerini ortaya çı-
karır, bilgi ve becerilerini geliştirir, 
değerlerini inşa eder ve toplumsal 
kalkınmayı sağlar. Bu kermes ihti-
yaç sahibi öğrencilerimize ve eğitim 
çalışmalarına destek olma amacını 
taşımaktadır. Burada sergilenen 
ürünlerin gelirleri, eğitim projelerine 

ve öğrencilere yönlendirilecektir. 
Her birinizin bu kermese katılımı ve 
bağışları, geleceğimizin teminatı 
olan çocuklarımızın daha iyi bir eği-
tim almasına yardımcı olacaktır.” 
dedi.

“Kadın din görevlilerimiz birçok 
alanda örnek çalışmalara imza atı-
yor”

İslâm toplumunda, kadınların 
azim ve fedakarlıkla başlattığı bir-
çok örnek faaliyet olduğunu anım-
satan İl Müftü Yardımcısı Sarıgül, 
“Hanım hocalarımız, TDV gönüllü-
lerimiz ve hayırseverlerimizin yar-
dımları ve katkıları olmadan bu 
hayır çarşısı ve diğer sosyal etkin-
likler gerçekleşemezdi. Hayır çarşı-
sında görev yapan gönüllülerimize 
de teşekkür etmek istiyorum. Sizle-
rin özverisi ve gayretiyle ihtiyaç sa-
hiplerinin yüzünde bir gülümseme 
oluşacak, umut yeşerecektir.

Bu vesileyle, İl Müftülüğümüz 
ve Türkiye Diyanet Vakfı adına ka-
dirşinas Giresunlu hemşerilerimi-
ze, tüm bağışçılarımıza ve destek 
veren herkese teşekkürlerimizi sun-
mak istiyorum.” diye konuştu.

“İyilik yolundaki çalışmalarımız 
devam edecek”

Kermese dair bilgilendirmede 
bulunan İl Müftü Yardımcısı Özlem 
Gülbe, “Bugün burada gençlerimi-

ze, çocuklarımıza, geleceğimize 
katkı sağlamak amacıyla bir faali-
yette bulunduk. Emeği geçen tüm 
kardeşlerime, hanımefendilere, be-
yefendilere, bütün görevlilerimize 
canı gönülden teşekkür ediyorum. 
Yüce Rabbim rızasına ulaştırsın, 
faaliyetlerimiz hayırlara vesile 
olsun.” dedi.

Kermese katılan Salih Bıçakçı 
isimli hayırsever, İl Müftülüğü ve 
TDV Giresun Şubesinin eğitim ya-
rarına düzenlediği çalışmalara 
katkı sağlamaktan memnuniyet 
duyduğunu belirtti.

Kermeste gözleme, sarma, 
tatlı, pasta, börek ve çeşitleri ile 
tekstil ürünleri satışa sunuldu.

Kermesin açılışına Giresun Be-
lediye Başkan Yardımcıları Osman 
Öden, Şerafettin Vurgun, iş insan-
ları, Şube Müdürü Mustafa Keskin, 
din görevlileri, Kur’an kursu öğreti-
cileri ve vatandaşlar katıldı.

(Giresun Müftülüğü)

“Her noktada çalışmalarımız
sürüyor”

Giresun Belediyesi, 
şehrin dört bir yanında taş 
duvar, parke yol ve kaldı-
rım yapımı çalışmalarını 
ara vermeden devam edi-
yor.

Fen İşleri Müdürlüğü 
ekipleri tarafından sokak 
ve caddeler kilitli parkeyle 
modernize edilirken, ya-
yalar için de kaldırım ya-
pılarak hizmete sunulu-
yor. Bazı noktalarda da 
taş duvar imalatı ve perde 
duvar dolgu çalışması 
devam ediyor.

Bu kapsamda; Teyya-
redüzü Mahallesi Aydın-
lar Sokak ve Erikliman Ma-
hallesi Devret Cadde-
si’nde kaldırım ve parke 
yenileme, Teyyaredüzü 
Mahallesi Aslan Sokak ve 
Ünsal Sokak’ta ise perde 
duvar çalışması gerçek-
leştiriliyor.

Hava şartlarının nor-
malleşmesiyle birlikte ça-
lışmaların hız kazandığını 
kaydeden Belediye Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri, 
“Her noktada çalışmaları-

mızı sürdürüyoruz. Defor-
me olmuş yollarda da ona-
rım ve yenileme çalışma-
sı yapan ekiplerimiz sü-
rekli sahada görevini yü-
rütüyor. Vatandaşlarımı-
zın yol sıkıntısı çekme-
mesi, bozuk yol larda 
sorun yaşamaması için 
Fen işleri ekiplerimizle 
her daim sahadayız. İn-
şallah şehrimizde ihtiyaç-
lar dahilinde her mahalle-
mizde çalışmalarımızı sür-
düreceğiz.” ifadelerini kul-
landı. (Giresun Bld)

Şahin ile Arslantürk, fındık bahçelerinin gediklisi
Dünya’nın en büyük fın-

dık üreticisi olmamıza rağ-
men, birim alandan alınan 
ürün bazında en geride olan 
ülkemizde, üretimi arttırmak 
için yapılan çalışmalara im-
zasını atanlar arasında ilk sı-
ralarda yer alan iki isim var. 
Mustafa Şahin ve Sebahat-
tin Arslantürk.

Keşap Fındık Üreticileri 
Birliği Başkanı Mustafa 
Şahin ve halen Ulusal Fın-
dık Konseyi Yönetim Kurulu 
üyesi de olan sanayici ve ih-
racatçı Sebahattin Arslan-
türk, yılın ta ma mın da 
hemen hemen her ay fındık 
bahçelerini tarayarak, verim 
ve kaliteyi arttırma çalışma-
larına adeta önderlik ediyor-
lar. Ulusal Fındık Konseyi 
ve Trabzon Ticaret Borsa-
sı’nda geçmişte başkanlık 
da yapan Sebahattin Ars-
lantürk ile fındıkla ilgili bir-
çok projeye ve de özellikle 
tek gövde dikim sisteminin 
yaygınlaşmasına öncülük 
eden Mustafa Şahin, şu sı-
ralar 2023 Türkiye rekoltesi-
ni gerçekçi bir şekilde tespit 
etmek için fındık bahçelerini 
tarıyor, yeni dikim yapılan-

lardaki gelişimleri kayıt altın 
alıyorlar. Şahin ve Arslan-
türk, yaklaşık 741 bin hektar 
fındık bahçesine sahip Tür-
kiye’nin son yılların ortala-
ması ile yıllık 700 bin ton ci-
varında olan kabuklu fındık 
üretiminin en az bir kat daha 

arttırılmasının dünya pazar-
larında Türk fındığının tercih 
edilmesi ve Pazar payının 
da daha da artmasına vesile 
olacağını ifade ediyorlar.

Bu yöndeki çabaların ve 
projelerin üreticiler tarafın-
dan ilgi görmeye başladığı-

na da dikkat çeken Arslan-
türk ve Şahin, devletin arazi 
toplulaştırması ve destekle-
meyi de arazi yerine ürüne 
vermeye yönelmesi halinde 
çabaların daha olumlu 
sonuç vereceğine işaret et-
tiler. (Taç Ajans)

Öğrencilere yangına
müdahale eğitimi verildi

Espiye Belediyesi İtfa-
iye Müdürlüğü tarafından 
Şehit Murat Şahin Anadolu 
İmam Hatip Lisesinde yan-
gın ve bina tahliye tatbikatı 
gerçekleştirdi. Temel yan-
gın eğitiminde olası yan-
gın halinde yapılması ge-
rekenler hakkında bilgiler 
verilirken, Yangın öncesi 
alınması gereken tedbir-
ler, yangın durumunda yan-
gına ilk müdahale, yangın 
çeşitleri ve kullanılacak 
söndürme yöntemi, yan-
gın söndürme tüpünün ta-
nıtımı ve kullanımı, tahli-
yenin gerçekleştirilmesi 
hakkında teorik eğitim ve-
rildi. Daha sonra uygula-
malı yangın söndürme iş-
lemi gerçekleştirildi. (Espi-
ye BLD.)



İmtiyaz Sahibi                       :Suna AKBAŞ
S.Yazı İşleri Müdürü  
Sayfa Editörü                       : Mehmet YAŞAR
Muhabir                                : Gülsen DİKGÖZ
                                                           

Tel/Fax: 0454 216 82 99 - 455 0 455

Gsm    : 0 541 211 87 00

Giresun Şube: Çınarlar Mah. Fevzi Paşa Cad. No:32 
Öndin Pasajı Giresun /Merkez

    :Dursun ONUR Gazetemiz basın meslek ilkelerine uymayı

kendine ilke edinmiştir

Salı ve Perşembe Günleri Yayınlanır

Basıldığı ve İdare Edildiği Yer Abone Koşulları: 6 Aylık 300 TL-1 Yıllık 500TL
Resmi İlan(Sütun cm): 70TL

Adres: Körliman Mah. A. Şükrü Okan Cad.
No:278/A  Zemin Kat. Tirebolu /GİRESUN

13 Haziran 2023
Sayı:698Kuruluş:2010

5 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ

Yeşil Çotanak Gazetesi Matbaası

13 Haziran 2023

250 kütüphane bulunuyor
2022 yılında kütüphane 

sayısı 1 Milli Kütüphane, 1 
257 halk kütüphanesi, 625 
üniversite kütüphanesi ve 
47 bin 654 örgün ve yaygın 
eğitim kurumu kütüphane-
si olmak üzere toplam 49 
bin 537 oldu.

Kitap sayıları bir önceki 
yıla göre Milli Kütüphane-
de %5,6 artarak 1 milyon 
632 bin 589, üniversite kü-
tüphanelerinde %4,6 arta-
rak 21 milyon 98 bin 691, 
halk kütüphanelerinde 
%3,3 artarak 23 milyon 91 
bin 168, örgün ve yaygın 

eğitim kurum kütüphanele-
rinde %28,1 artarak 43 mil-
yon 971 bin 809 olarak ger-
çekleşti.

Milli Kütüphaneden ya-
rarlanan kişi sayısı bir ön-
ceki yıla göre %125,7 arta-
rak 405 bin 584 olurken 
kitap dışı materyal sayısı 
bir önceki yıla göre %2,5 ar-
tarak 200 bin 453 oldu.

Türkiye'de 475'i devlet 
ve 150'si vakıf üniversitesi 
olmak üzere toplamda 625 
üniversite kütüphanesinin 
mevcut olduğu görüldü. 
Üniversite kütüphaneleri-

nin e-kitap sayısı bir önce-
ki yıla göre %2,6 artarak 
95 milyon 947 bin 266 
oldu. Üniversiteye kayıtlı 
üye sayısı %9,5 artarak 3 
milyon 986 bin 831 olurken 
kitap dışı materyal sayısı 
%13,4 artarak 1 milyon 
527 bin 650 oldu.

Halk kütüphanelerin-
den yararlanan kişi sayısı 
bir önceki yıla göre %70,8 
artarak 26 milyon 788 bin 
378 oldu. Halk kütüphane-
lerine kayıtlı üye sayısı bir 
önceki yıla göre %13,7 ar-
tarak 5 milyon 568 bin 283 

olurken ödünç verilen ma-
teryal sayısı %26,7 artarak 
9 milyon 476 bin 748 ola-
rak gerçekleşti.

Kütüphane sayısındaki 
en büyük artış %45,8 ile 
örgün ve yaygın eğitim 
kurum kütüphanelerinde 
oldu. Örgün ve yaygın eği-
tim kurumlarındaki zengin-
leştirilmiş (Z) kütüphane 
sayısı bir önceki yıla göre 
%17,7 artarak 3 bin 635 
olurken kitap dışı materyal 
sayısı %9,1 artarak 1 mil-
yon 30 bin 622 oldu.

(TÜİK)

Minik öğrenciler piknikte bir araya geldi

Espiye ilçe Müftülüğüne bağlı Kur'an 
kurslarında eğitim gören minik öğrenci-
lere piknik gerçekleştirdi. Esentepe ma-
hallesi parkında minik öğrenciler kurs öğ-
reticileri ve aileleri ile birlikte piknik ya-

parak, bir yıl yorgunluğunu üzerlerinden 
attılar. Espiye ilçe Müftüsü Osman 
Gülbe, pikniğe katılan ailelere ve etkinli-
ği düzenleyen hocalara teşekkür etti.

(Espiye İlçe Müftülüğü)

Giresun İl Sağlık Müdürlüğü 
Acil ve Afetlerde Sağlık Hizmet-
leri Birimi koordinasyonunda, 
Eynesil İlçe Devlet Hastanesi, 
Toplum Sağlığı Merkezi ve Ça-
nakçı Toplum Sağlığı Merkezi 
personeline yönelik ilkyardım 
eğitim programı gerçekleştirildi. 

İlkyardım eğitmenleri Hemşire Gülay 
Bilge Işık ve AABT Muhammed Seyis 

tarafından Temel Yaşam Desteği Eği-
timi ve OED Eğitimi verildi. (GİSM)

İlkyardım
eğitimleri

devam
ediyor

Giresun İtfaiyesinden Nefes Kesen Yangın Tatbikatı
Giresun Belediyesi İtfa-

iye Müdürlüğü tarafından 
Dr. Ali Menekşe Göğüs 
Hastalıkları Hastanesi’nde 
sağlık personellerinin katı-
lımıyla nefes kesen ‘Yan-
gın Tahliye Tatbikatı’ ger-
çekleşti.

Tatbikat ta, hastane 
alarmının çalmasıyla has-
tanedeki personeller belir-
lenen acil toplanma ala-
nında toplandı.

Daha sonra olay yerine 
gelen İtfaiye ekipleri hasta-
ne içerisinde mahsur kalan 
personelleri koordineli ve 
dikkatli bir operasyonla tah-
liye etti. Dumandan etkile-
nen ve yaralanan vatan-
daşlar alanda bekletilen 
ambulanslarla hastaneye 

sevk edildi.
Başarıyla tamamlanan 

tatbikatın ardından itfaiye 
ekipleri tarafından perso-
nellere yangına müdahale 
ve yangın söndürme ci-
hazları hakkında da bilgiler 
verdi.

Tatbikat, sağlık perso-
nelleri ve hasta yakınları ta-
rafından ilgi ve heyecanla 
izlendi. Yangın söndürme 
işleminin ne şekilde yapıl-
dığını pratik yaparak öğ-
renme fırsatı bulan vatan-
daşlar, ayrıca merak ettik-

leri soruları eğitimi veren 
görevlilere yöneltti.

Diğer yandan, tatbika-
tın ardından ise yaşanabi-
lecek olası yangın olayları-
na karşı ‘Yangın Güvenlik 
Eğitimi’ gerçekleşti. (Gire-
sun Bld)

Başkan Emür, Keşap Halk Eğitim Merkezi
Yılsonu Sergisi Açılışına Katıldı

Program saygı duruşu ve İstiklal 
Marşı'nın okunmasıyla başladı.

Sergi açılış kurdelesi kesimi Keşap 
Belediye Başkanı Mehmet Emür ile pro-
tokol üyelerince gerçekleştirildi. Baş-
kan Emür kursiyerler tarafından hazır-
lanan el emeği ürünlerini gezerek usta 
öğretici ve kursiyerleri tebrik etti.

Başkan Emür ''Keşap Mehmet Akif 

Ersoy Halk Eğitim Merkezi Müdürlü-
ğü’nün "Sene Sonu Sergi" Etkinlikleri 
kapsamında düzenlediği programına 
katıldık. Eğitimcilerin anlatımıyla kışlık 
turşumuzuda kurduk. Birbirinden güzel 
el emeği göz nuru eserlerin yer aldığı 
sergide emeği geçen kursiyerleri ve eği-
timcileri tebrik ediyorum.”dedi. (Keşap 
Bld)

Bulancak Sanayi caddesi
  asfaltlanıyor

Bulancak Belediyesi tarafından alt yapısı 
tamamlanan cadde ve sokakların yenilenme-
si çalışmaları kapsamında, Bulancak Mahal-
lesi Sanayi Caddesinde (Bulancak Engelliler 
Derneği önü) asfalt serimine başlandı.

Fen İşleri Müdürlüğü tarafından yürütülen 
asfalt çalışmasının en kısa zamanda bitirile-
ceği belirtilirken, kaldırım ve yan sokaklarda 
ise küptaş çalışması yapılacağı ifade edildi.

Belediye Başkanı Recep Yakar, “Tüm Bu-
lancak’ı yepyeni bir görünüme kavuşturmak 
için gayretkeş bir şekilde çalışmalarımızı sür-
dürüyoruz. Havaların da müsaade etmesiyle 
yaz döneminde alt yapısı tamamlanan tüm 
cadde ve sokaklarımızda yenileme çalışma-
larına hız vereceğiz. Vatandaşlarımızın ve 
özellikle ilçe dışından memleket ziyaretine 
gelen insanlarımızın memnuniyetleri ve Bu-
lancak’ta büyük değişim gözlemlediklerini 
ifade etmeleri ise bizleri daha çok şevklendir-
mektedir. İlk günkü heyecanla ilçemize hiz-
met etmeye devam ediyoruz” diye konuştu. 
(Bulancak Bld)
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"GAZETELERİMİZİN HAKKINI KORUYACAĞIZ”

Basın İlan Kurumu 
Genel Müdürü Cavit Erkı-
lınç, resmi ilana bağlı ya-
yıncılık anlayışının gaze-
tecilik mesleğini olumsuz 
etkilediği gibi günümüz ti-
cari gerçekleriyle de bağ-
daşmadığını söyleyerek, 
kamunun kaynaklarını 
boşa harcatmayacaklarını 
ve görevini layıkıyla yerine 
getiren süreli yayınların 
haklarını koruyacaklarını 
aktardı.

Basın İlan Kurumu 
(BİK) 32. Dönem 2. Genel 
Kurul Toplantısının açılı-
şında konuşan Genel 
Müdür Cavit Erkılınç, Cum-
hurbaşkanlığı ve Milletve-
kili Genel Seçimlerinin dev-
letimize, milletimize ve in-
sanlığa hayırlar getirmesi-
ni temenni etti. Genel Ku-
rula yeni katılan üyeleri teb-
rik eden Erkılınç, Basın 
İlan Kurumu Genel Kurulu-
nun daha da güçlenen ya-
pısıy la Türk basınına 
önemli ve hayırlı hizmetler 
sunmaya devam edeceği-
ni söyledi. TBMM Genel 
Kurulu’nda geçtiğimiz yıl 
kabul edilen yeni Basın Ya-
sası ile internet haber site-
lerinin süreli yayın kapsa-
mına alınarak resmi ilan ve 
reklam yayımlamalarının 
önünün açıldığını hatırla-
tan Erkılınç, Kurum olarak 
3 ay gibi kısa bir sürede 
Genel Kurulun da onayıyla 
mevzuat çalışmalarını ta-
mam la dık la rı nı ve 1 
Nisan’dan itibaren internet 
haber sitelerine resmi ilan 
ve reklam sevk etmeye 

başladıklarını kaydetti. Er-
kılınç, 1 Haziran itibarıyla 
resmi ilan ve reklam ya-
yımlayan 919 gazete ve 
403 internet haber sitesi, 
sadece resmi reklam ya-
yımlayan 920 gazete ve 
dergi ile 244 internet haber 
sitesi bulunduğunu, Kuru-
mun görev alanındaki top-
lam süreli yayın sayısının 
2 bin 486’ya ulaştığı bilgisi-
ni paylaştı. Genel Müdür 
Erkılınç, başvuru süresi 
uzatılan deprem bölgesin-
den gelecek internet haber 
siteleri ile bu sayının daha 
da artacağını tahmin ettik-
lerini aktardı.

Genel Müdür Erkılınç, 1 
Haziran itibarıyla resmi 
ilan ve reklam yayımlayan 
919 gazete ve 403 internet 
haber sitesi, sadece resmi 
reklam yayımlayan 920 ga-
zete ve dergi ile 244 inter-
net haber sitesi bulundu-
ğunu, Kurumun görev ala-
nındaki toplam süreli yayın 
sayısının 2 bin 486’ya 
ulaştığı bilgisini paylaştı. 
Genel Müdür Erkılınç, baş-
vuru süresi uzatılan dep-
rem bölgesinden gelecek 
internet haber siteleri ile bu 
sayının daha da artacağını 
tahmin ettiklerini sözlerine 
ekledi.
“GAZETECİLİĞİ RESMİ 
İLANA BAĞLI YAYINCI-
LIK ANLAYIŞI OLUM-

SUZ ETKİLİYOR”
Hem kamu kaynakları-

nın doğru ve şeffaf biçimde 
kullanılması hem de sek-
tördeki doğrudan ve dolay-
lı istihdam oranı dikkate 

alındığında Basın İlan Ku-
rumu’nun değerinin çok 
daha iyi anlaşıldığını kay-
deden Erkılınç, yasa çalış-
maları sırasında düzenle-
nen top lan tı lar başta 
olmak üzere geride kalan 
süreçte gazetelere ilişkin 
önemli tespitler yaptıkları-
nı belirterek, “Gazeteleri-
miz önlenemez bir ivmeyle 
tiraj kaybediyor. Üretim ma-
liyeti katlanarak artarken 
özel ilan ve reklam gelirleri 
başta olmak üzere tüm ge-
lirleri düşüş gösteriyor. 
Çoğu gazetemiz maaşları 
ödeyemiyor ve sigorta 
primlerini yatı ramıyor. 
Resmi ilana bağlı yayıncı-
lık anlayışı, gazetecilik 
mesleğini olumsuz etkile-
diği gibi, günümüz ticari 
gerçekleriyle de bağdaş-
mıyor” ifadelerini kullandı.

Gazetelere “internet ha-
berciliği sizler için bir kurtu-
luş olabilir. Sunulan fırsatı 
değerlendirin ve dijitale dö-
nüşümlerinizi gerçek ma-
nada gerçekleştirin” şek-
linde tavsiyelerde bulun-
duklarını kaydeden Erkı-
lınç, konuya ait şunları kay-
detti:

“Yazılı ve dijital mecrayı 
birlikte yürütebilen, gerçek 
an lam da ga ze te ci l ik  
yapan, okura ulaşan ya-
yınlara saygımız sonsuz 
ve elimizden gelen tüm 
desteği vermeye kararlı-
yız. Kurum olarak arkanız-
da yız, ya nı nız da yız. 
Ancak internet haber site-
lerinin resmi ilan yayımcılı-
ğı sistemine dahil olmasıy-

la birlikte yeni bir döneme 
giriyoruz. Kurum olarak ba-
sılmayan, satılmayan, içe-
rik üretmeyen, istihdam 
sağlamayan gazeteleri hiç-
bir şekilde kabul etmiyo-
ruz. Bu konudaki kararlı du-
ruşumuzdan da asla taviz 
vermeyeceğiz. Ne devleti-
mizin kaynaklarını oşa har-
catacağız ne de layıkıyla 
işini yapan gazetelerimizin 
hakkının yenmesine göz 
yumacağız. Huzurlarınız-
da bir kez daha vurgula-
mak isterim ki; Kurumumu-
za ve ilan veren kanuni 
müşterilerimize karşı üst-
lendikleri sorumlulukları ye-
rine getirmeyen, mevzuat-
ta belirtilen nitelikleri taşı-
mayan yayınlar için son 
düzlüğe gelmiş bulunuyo-
ruz. Herkesi gerçekçi ve 
makul olmaya davet ediyo-
rum” dedi.
“YERLİ YAZILIMIMIZ İLE 

TÜM SİSTEMİ TAKİP 
EDECEĞİZ”

İnternet haber siteleri-
nin resmi ilan ve reklam 
yayım süreciyle alakalı de-
ğerlendirmelerde de bulu-
nan Cavit Erkılınç, internet 
haber sitelerini 1 Ekim 
2023 tarihine kadar mev-
zuattaki birçok ödevden 
muaf tutarak, resmi ilan ve 
reklam gelirinden mahrum 
bırakmadıklarını vurgula-
dı.

İnternet haber siteleri-
ne, asgari kadro ve haber 
üretimi dışında kalan diğer 
sorumlulukları yerine getir-
meleri için altı ay süre tanı-
dıklarını belirten Erkılınç, 
“İlk iki ayda hatırı sayılır bir 
ilan adedini haber sitele-
rinde yayımlatarak doğru-

dan maddi katkı sunduk. 
Oluşan istihdam alanında 
yüzlerce insanımızı yeni iş 
sahibi yaptık. Haziran ayı 
sonu itibariyle bu yeni mec-
raya ilişkin ilk üç aylık veri-
yi kamuoyuyla paylaşaca-
ğız. Geride bıraktığımız 
süre zarfında bizler de in-
ternet haber sitelerinin tra-
fik ölçümleri, resmi ilan ve 
reklam yayım süreçleri, 
beyan ve kontrol mekaniz-
maları başta olmak üzere, 
dijital mecra ekosisteminin 
tüm yönleriyle yönetilebil-
mesi amacıyla dijital alan-
daki yatırımlarımızı sürdü-
rüyoruz. Yola çıkarken ilan 
ettiğimiz gibi tüm sistemi 
yerli yazılımımız ile takip 
edeceğiz” ifadelerini kul-
landı.

Erkılınç, ticari faaliyet 
kapsamında oluşturulan 
ve manipülasyona açık 
ölçüm sistemlerini kullan-
manın 62 yıllık Kurumun iti-
barına halel getirebileceği-
ni vurgulayarak, “Çok 
şükür, Kurumumuzun ka-
nunla belirlenmiş görevini 
en iyi şekilde yerine getir-
mesini sağlayacak yazılı-
mın birinci fazını birkaç ay 
içerisinde tamamlamış ola-
cağız. 4.5 milyon Doları 
bulan yatırımın tamamını 
özkaynaklarımızı kullana-
rak gerçekleştiriyoruz. Bir-
kaç yıl sonra ikinci faza ge-
çildiğinde 10 milyon Doları 
aşan bir yatırım bedeline 
ulaşacağız” dedi.

Tüm bu yatı rımları 
“mecra çeşitliliği artsın, 
ekonomik bağımsızlıkları-
nı kazansın dolayısıyla bir 
kamu görevi olarak gördü-
ğümüz gazetecilik mesleği 

yaşasın” anlayışıyla yap-
tıklarını belirten Erkılınç, 
devletin ve Basın İlan Ku-
rumunun sektörü destek-
lerken nitelikli yayıncılık 
talep etmesinden, bunu 
teşvik etmesinden, hatta 
ara ara mevzuat düzenle-
meleriyle yönlendirmesin-
den daha doğal bir şey ol-
mayacağını vurguladı.
“KURUMUMUZU SAHTE 
TRAFİKLERLE YANIL-
TABİLECEKLERİNİ SA-

NANLAR VAR”
İnternet haber siteleri-

nin ziyaretçi trafiklerinde 
manipülasyon yaptıklarını 
gözlemlediklerini söyleyen 
Erkılınç, “Eylül sonuna 
kadar süre tanıdığımız in-
ternet haber sitelerinin 
büyük bir çoğunluğu haber 
üretimi ve trafik verileri ba-
kımından adeta dökülüyor. 
Türkiye’den veya Uzak 
Doğu ülkelerinden birkaç 
bin liraya aldıkları ziyaretçi 
trafikleriyle Kurumumuzu 
yanıltabileceklerini sanan-
lar da var. Bu konuya daha 
önceki açıklamalarımızla 
dikkat çekmiştik. Kurumu-
muz kendi metriklerini dik-
kate alacağı için, çeşitli 
arama motorlarının verile-
rine bakıp planlamalarını 
oraya göre yapan internet 
haber  s i te le r i m iz  1  
Ekim’de büyük bir hayal kı-
rıklığı yaşayabilir” dedi.

İNTERNET HABER 
SİTELERİ ŞARTLARI 

YERİNE 
GETİRMİYORSA ARA-
MIZDA OLMAYACAK
İnternet mecrasında ga-

zetecilik yapmanın kuralla-
rının çok açık ve net oldu-
ğunun altını çizen Erkılınç, 

bu kuralların “7/24 kesinti-
siz yayıncılık, gerçek as-
gari kadro, özgün haber 
üretimi, bulunduğu kate-
goriye uygun gerçek ziya-
retçi sayısı ve sayfa görün-
tülemesi” olduğunu vurgu-
ladı.

Erkılınç, bu kurallara 
uyan nitelikli internet haber 
sitelerinin gelirlerini ikiye, 
hatta üçe katlamalarının 
işten bile olmadığını kay-
dederek, “denetleme ve 
kontrolün olmadığı 6 ayda 
aldığımız kârdır, bir de 
süre uzatılırsa yanında bo-
nusu olur” anlayışında 
olanların 4 ay sonra resmi 
ilan ve reklam yayımıyla 
alakalarının kalmayacağı-
nı aktardı.

Genel Müdür Erkılınç, 
konuşmasının sonunda 
başvuru süresi 30 Hazi-
ran’a kadar uzatılan dep-
rem bölgesindeki internet 
haber siteleri için son üç 
haftaya girildiğini hatırlatır-
ken, depremden zarar 
gören gazetelere yönelik 
maddi yardımların ise he-
saplarına yatırıldığı bilgisi-
ni paylaşarak Genel Kuru-
lun ‘hayırlı olması’ dileğin-
de bulundu.

Erkılınç’ın konuşması-
nın ardından Başkanlık Di-
vanı Heyeti seçimi gerçek-
leştirilerek başkan ve üye-
ler belirlendi. Gündemin ka-
bulünden sonra Yönetim 
Kurulu Durum Raporu ve 
Denetçiler Raporu okun-
du. Yönetim Kurulunun tek-
liflerine ilişkin sunumun ar-
dından üyeleri belirlenen 
İlan İşleri, Hukuk İşleri ve 
Mali İşler Komisyonları ça-
lışmalarına başladı. (BİK)

Doğu Karadeniz Böl-
gesi’nin eşsiz bucak-
sız, yemyeşil ormanla-
rını tehdit eden Dev 
Kabuk Böceği ile müca-
de le et ki li şekil de 
devam ediyor. Giresun 
Orman Bölge Müdürlü-
ğü doğu ladini sahala-
rında büyük tahribata 
sebep olan Dev Kabuk 
Böceği’nin doğal pre-
datörü olan Rhizopha-
gusgrandis üretiminde 
çığır açacak bir çalışma 
yaptı. Orman Bölge Mü-
dürlüğü Orman Zararlı-
larıyla Mücadele Şube 
Müdürlüğü tarafından 
geleneksel yöntemlerle 
125-220 adet/kütük 
olan faydalı böcek mik-
tarı, geliştirilen ve ilk 
kez denenen metotla 
800-1400 adet/kütük 
olarak gerçekleştirilen 
ayrıca bu teknikle 70-
80 günü bulan üretim 
süresi 45-55 güne indir-
gendi.

(GOBM)

Dev Kabuk Böceği ile mücadele!

"Ulusal Yenidoğan İşitme
Tarama Referans Merkezi” 

Giresun Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Odyoloji 
Ünitesi, yenidoğan bebe-
ğin işitme tarama programı 
kapsamında işitme testinin 
yapılması ve işitme kayıp-
larının erken tespit edilme-
si, tanılanması, yaklaşım 
ve rehabilitasyon prog-
ramlarının uygulanabilme-
si ve bebeklerin tanı sonra-
sı takiplerinin yapılarak 
hem bebek hem de ailele-
rin desteklenmesini hedef-
leyen “Ulusal Yenidoğan 
İşitme Taraması Programı” 
kapsamında referans mer-
kezi unvanını almayı hak 

kazandı. İşitme kaybı şüp-
hesi olan veya risk nede-
niyle merkeze sevk edilen 

hastaların Kulak Burun ve 
Boğaz hekimlerince iste-
nen ileri tetkikleri odyoloji 

kliniğinde yapılmaya baş-
lanıldı.

(GEAH)

Polis Başmüfettişi oldu
Bulancak İlçe Emniyet Mü-

dürü Bünyamin Akkaya, bi-
rinci sınıf emniyet müdürü 
oldu ve Polis Başmüfettişiliği 
görevine getirildi. Bulancak 
Kaymakamı Ünal Koç, birin-
ci sınıf emniyet müdürü ola-
rak polis başmüfettişiliğine 
atanan İlçe Emniyet Müdürü 
Bünyamin Akkaya’ya yap-
mış olduğu hizmetlerden do-
layı teşekkür ederek, plaket 
verdi. Kaymakam Koç, Ak-
kaya’ya yeni görevinde ba-
şarılar diledi.

(Bulancak Kaymakamlığı)
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              SPOR TOTO SÜPER LİG PUAN  DURUMU

       TAKIM LAR O G B M A Y AV P

1  Galatasaray 35 27 4 4 80 27 53 85

2  Fenerbahçe 35 24 5 6 84 42 42 77

3  Beşiktaş 35 23 8 4 75 33 42 77

4  Adana Demir 35 19 9 7 74 44 30 66

5  Başakşehir 35 17 8 10 51 36 15 59

6  Trabzonspor 35 17 6 12 63 51 12 57

7  Konyaspor 35 12 14 9 46 38 8 50

8  Karagümrük 35 12 12 11 72 63 9 48

9  Kayserispor 35 15 4 16 54 60 -6 46

10  Kasımpaşa 35 12 7 16 45 58 -13 43

11  MKE Ankaragücü 35 12 6 17 42 51 -9 42

12  Antalyaspor 35 11 8 16 46 53 -7 41

13  A lanyaspor 36 11 8 17 54 70 -16 41

14  Sivasspor 35 11 7 17 45 53 -8 40

15  İstanbulspor 35 11 5 19 43 63 -20 38

16  Giresunspor 35 9 10 16 40 60 -20 37

17  Ümraniyespor 35 7 9 19 47 60 -13 30

18  Gaziantep FK 35 6 7 22 31 69 -38 25

19  Hatayspor 35 6 5 24 19 80 -61 23

Alanyaspor Bay         38.HAFTA MAÇ PROGRAMI
06.06.2023 17:00 F.KARAGÜMRÜ - KASIMPAŞA
06.06.2023 17:00 SİVASSPOR - KAYSERİSPOR
06.06.2023 20:00 BAŞAKŞEHİR - TRABZONSPOR
7.6.2023 HATAYSPOR - GALATASARAY
7.6.2023 FENERBAHÇE - GAZİANTEP
07.06.2023 20:00 GİRESUNSPOR - ANTALYASPOR
07.06.2023 20:00 İSTANBULSPOR - ÜMRANİYESPOR
07.06.2023 20:00 MKE ANKARAGÜCÜ - AD.DEMİRSPOR
07.06.2023 20:00 BEŞİKTAŞ - KONYASPOR

 Sivasspor Bay       37.HAFTANIN MAÇ SONUÇLARI

GAZİANTEP 0 - 3 İSTANBULSPOR

ANTALYASPOR 3 - 0 HATAYSPOR

KONYASPOR 1 - 1 F.KARAGÜMRÜK

TRABZONSPOR 5 - 1 ALANYASPOR

KASIMPAŞA 2 - 5 BEŞİKTAŞ

KAYSERİSPOR 0 - 1 MKE ANKARAGÜCÜ

A.DEMİRSPOR 2 - 3 BAŞAKŞEHİR

ÜMRANİYESPOR 0 - 1 GİRESUNSPOR

GALATASARAY 3 - 0 FENERBAHÇE

“Biz Giresunspor'un ta kendisiyiz”
Giresunspor Kulübü 

Başkanı Nahid Yamak, “2 
yıldır kulübün yevmiye def-
teri ortada yok. Yevmiye 
defterini geçen ramazan 
ayında kulübe geri alabil-
dik. Hakan Karaahmet’in, 
Giresunspor’a 11 milyon 
300 bin lira borcu gözükü-
yor. Denetleme kurulu ra-
porlarına göre kulübümüz-
de 52 milyon liralık bir usul-
süzlük yapıldığı yazı-

yor.Bunların hesabını ve-
recekler burada tek başı-
ma dahi kalsam hepsinin 
hesabını soracağım. Bun-
dan kimsenin şüphesi ol-
masın” ifadesini kullandı.

Yamak, düzenlediği 
basın toplantısında gün-
deme ilişkin açıklamalarda 
bulundu. Sson maçta Ço-
tanak Spor Kompleksi’ne 
gelip 90 dakika hiç durma-
dan takımını destekleyen, 

kulübe aşkla, tutkuyla ve 
özellikle hiçbir karşılık bek-
lemeden bağlı olan taraf-
tarlara özür dileyerek ko-
nuşmasına başlayan Ya-
mak, konuşmasına şöyle 
devam etti:

“Onlar aslında sadece 
kendilerinin değil, Gire-
sunspor’u seven herkesin 
sesi oldular. Maç sonunda 
puan sıralamasında altta 
ama gönüllerinin en üst 

noktasında olan takımları-
nı çağırıp tüm kalan futbol-
cularımızı alkışlamaları 
herhalde dünyanın üzerin-
de görülmemiş bir duygu 
yoğunluğunu hepimizin 
üzerinde oluşturdu.

Bizlerle sonuna kadar 
mücadele eden oyuncula-
rımızın sahada gösterdik-
leri performansın bu şekil-
de yüksek olmasının ne-
deni de işte bu sevgiden 

geçmektedir. Bir kere daha 
ne kadar büyük olduğumu-
zu görmekten gurur duy-
dum. Kocaman kalpliler he-
pinize sonsuz teşekkürler.

Biz, taraftarımızın dök-
tüğü ter, ağlayan çocuğu-
muzun gözyaşı, hayal 
edenlerin umudu, dua 
edenlerin yüreği, kurşunla-
ra karşı süngüyle savaşan 
Osman Ağa ve silah arka-
daşlarının cesareti, üzülen 
kalplerin sahibi büyük Gi-
resunsporuz, biz Gire-
sunspor’un ta kendisiyiz” 
dedi.
“TFF’YE BAŞVURUMU-

ZU YAPTIK”
Yamak, ligin bitmesine 

rağmen henüz tescil edil-
mediğine işaret ederek, 
"Henüz düşmedik ama sı-
ralamada düşme yerinde-
yiz. Bu benim yönetimim al-
tında oldu ama alnımız ak, 
başımız dik. Giresuns-
por'un bir kuruşuna tenez-
zül etmemiş bir Giresuns-
porlu olarak yüreğim ve 
gönlüm rahat" diye aktardı.

Zor gününde Giresuns-
por'a sırt çevirme gibi bir 
durumunun hiçbir zaman 
olmadığını vurgulayan 
Yamak, şunları söyledi:

"Bir yere gitmeyi şu 
anda düşünmüyoruz, biz 
buradayız. Önümüze ba-
kacağız ve durumumuzu 
değerlendireceğiz. Ligden 
düşmenin kaldırılması ko-
nusunda resmi başvuru-
muzu TFF’ye yaptık. Çok 
büyük bir doğal afet yaşa-
dık, bunun hem manevi 
hem maddi çok büyük etki-
leri oldu. Takımlar bu du-
rumlardan çok etkilendi, 
oyuncular özellikle depre-
min olmasının ertesinde 
özellikle yabancı oyuncu-
ları tekrar yönlendirmekte 
konsantre etmekte zorluk-
lar yaşadık" dedi.

“ANLAM VERE-
MEDİĞİMİZ OLAYLAR 

YAŞANMIŞ”
Yamak, kulübün mali 

durumuna da değinerek, 
konuşmasına şöyle de-
vam etti:

“195 milyon lira borçla 
aldığımız kulübümüzün 
gerçek borcunun 355 mil-
yon lira olduğunu sizlere 
bildirmiştik.

Geldiğimizde mevcut 
oyuncuların bazılarına hiç 
ödeme yapılmadığı, bazı-
larının ise 1-2 ay maaş al-
dı ğı gö rül müş tür. En 
önemlisi oyuncular hafta-
larca muhatap bulamama-
sı sonrası psikolojik olarak 
moral motivasyonlarını 
kaybetmiş durumdaydı.

2022-2023 yılı tüm ge-
lirlerinin kredi olarak kulla-
nıldığı hatta 2023-2024 yı-
lına ait sponsorluk ödeme-
lerinin dahi alındığı duru-
ma bakıldığında arada müt-
hiş bir fark görülmektedir.

Üzülerek belirtmeliyim 
ki Giresunspor da anlam 
veremediğimiz olayların 
yaşandığını görüyoruz” ifa-
delerini kullandı.

“ŞU AN BORCUMUZ 
282 MİLYON LİRA”
Şu an borcumuz 282 

milyon 913 bin 484 lira. 
Trabzonspor maçı öncesi 
80 bin lira alacağı için eski 
hocamız kulüp hesapları-
na bloke koydurdu. Savcı-
lık aşamasında olan ve 
devam eden hukuki bir 
süreç var. Kendinden emin 
olan insanlar bu süreçten 
rahatsız olmamalı. Gire-
sunspor’un 1 kuruşuna te-
nezzül etmemiş bir Gire-

sunlu olarak gönlüm rahat” 
dedi.

“ESKİ BAŞKANA 1 
MİLYON LİRA PRİM 

ÖDENMİŞ”
Hesaplar incelendiğin-

de eski başkana 1 milyon 
lira prim ödendiğinin tespit 
ed i l d i ğ i n i  kay de den 
Yamak, şöyle devam etti:

"1 milyon lira Akhisars-
por maçından sonra eski 
kulüp başkanına prim ve-
rilmiş. O hafta çok iyi oyna-
mış, 23 Haziran 2021’de 
kasa banka raporunda baş-
kana verilen prim olarak gö-
züküyor. 1 milyon 200 bin li-
ralık bankadan elden çeki-
lip başkana verilen para 5 
Mayıs 2021 tarihlidir. Hep 
zaten hikâye böyle, hesap-
ları bende denetçide ince-
liyor. 30 Nisan 2021 tari-
hinde 530 bin lira eski baş-
kan kulübe borç vermiş gö-
züküyor ama kayıtlarda 
yok. 670 bin lira kasadan 
para çekildi gözüküyor, 
yok. Kasa banka raporla-
rında bu paralar yok ama 
gidiyorsun 1 milyon 200 
bin lirayı toparlıyorsun ban-
kadan çekiyorsun, elden 
alıp kendi hesabına yatırı-
yorsun. Neden bu paralar 
kasa hesabından çekilmi-
yor da açıktan kullanılıyor? 
Bütün ödemelerinizi mi 
gayri resmi yapıyorsunuz? 
Bir kulübün banka hesap-
ları varsa bankalar arasın-
da resmi para transferi ya-
pılmıyor da neden bu para-
ların hepsi kasaya çekile-
rek kasadan yapılıyor. 
Bugün en ufak işletmede 
dahi, sokakta gezen her in-
sanın banka hesabı var. 
Koskoca Giresunspor'un 
banka hesabı yok mu? 
Neden bu elden çekiliyor 
kasa diye yatı rı lıyor? 
Neden prim için bankadan 
hesap yapılamıyor bizim 
yaptığımız gibi? Biz oyun-
culara ödeme yapacağı-
mız zaman hesaplarına 
gönderiyoruz. Ne demek 
bu ya parayı eline almak” 
dedi.

“EURO GELMİŞ LİRA 
YAZILMIŞ”

“Denetleme raporunda 
kulüpte görülen 52 milyon 
liralık bir usulsüzlük yapıl-
dığı ifade edildi. 61 bin 813 
Euro Vedat Muriqi’den 
gelen para hesaplara 61 
bin lira olarak işlenmiş. 
361 bin Euro gelen para 
361 bin lira olarak işleni-
yor.

Bunlar daha buz dağı-
nın bir bölümü. Daha 
bunun gibi nice şey var. 
Pyerre ve Esat Mala dava-
sı, sportif olmasının yanın-
da hukuki bir dava olmuş-
tur. Biz Kurban Bayra-
mı’nda 28 bin lira maaşla 
kimseyle sözleşme imza-
lamadık. Bal porsuğu, Gi-
resunspor’u mu kurban et-
tiniz Kurban Bayramı’nda?

2 yıldır kulübün yevmi-
ye defteri ortada yok. Yev-
miye defterini geçen rama-
zan ayında kulübe geri ala-
bildik. Hakan Karaah-
met’in, Giresunspor’a 11 
milyon 300 bin lira borcu 
gözüküyor. Denetleme ku-
rulu raporlarına göre kulü-
bümüzde 52 milyon liralık 
bir usulsüzlük yapıldığı ya-
zıyor.Bunların hesabını ve-
recekler burada tek başı-
ma dahi kalsam hepsinin 
hesabını soracağım. Bun-
dan kimsenin şüphesi ol-
masın” ifadelerini kullandı.
“GİRESUNSPORUN GE-

LECEĞİNİ BİRLİKTE 
KURTARABİLİRİZ.”
Başkan Nahid Yamak, 

Giresunspor’un ancak bir-
lik ve beraberlik duygusu-
nu bir bütün halinde yaşa-
dığı zaman kurtuluşa ere-
ceğine dikkat çekerek, ko-
nuşmasını şöyle tamamla-
dı:

“Bunun için şehrimizde 
ve dışarıda yaşayan tüm 
Giresunluları Giresuns-
por’umuza destek olmaya 
davet ediyorum. Bu kap-
samda çok önemli buldu-
ğumuz üyelik kampanya-
mıza katılımın artmasını, 
Giresunspor’un geleceği-
ne binlerin karar vereceği 
bir ortama getirmek istiyo-
ruz. İşte bu sebeple 2828 
tane yeni Giresunspor 
Kongre üyesi yapmak isti-
yoruz. Takımımıza sahip 
çıkmak ilk önce kongremi-
ze sahip çıkmaktan başlar. 
Takımımız üzerinde söz sa-
hibi olmak, yaşatmak ve 
daha iyi yerlere getirmek is-
tiyorsak Giresunspor’un 
öncelikle üyesi olmamız 
gerekiyor. Nitekim Alman-
ya’da yaptığımız çalışma-
lar, yurtdışında farklı şehir-
lerde temsilcilik kurma 
amacımız, gerek Gire-
sunspor lobisi oluşturmak 
gerekse dünya çapında 
aidiyet duygumuzu geliş-
tirmek ve takımımıza sür-
dürülebilir bir destek sağ-
lamak amacıyla yapılmış-
tır. Bu vesileyle Alman-
ya’nın üç farklı bölgesinde 
oluşturacak olduğumuz 
temsilcilikleri tüm Avrupa 
ve Amerika kıtasına da yay-
mak istiyoruz.

Çünkü gurbetçilerimi-
zin armaya olan aşkı çok 
büyük ve şehirlerinden 
uzakta da olsa bir parçası 
olmak önce Giresunspor 
sevgisi ile yaşayan insan-
ların bir araya getirilmesi 
ile başlıyor. 40 yılı aşkın za-
mandır gurbette yaşayan 
bir insan olarak bunu çok 
iyi biliyorum. Bu çalışmalar 
emek, zaman ve özveri ge-
rektiriyor. Kimsenin bir 
anda süper bir lobi, des-
tekler ve sonuçlar bekle-
mesine gerek yok. Önce 
çok sevmek gerekiyor” 
dedi. (Dursun Onur)

Giresunspor eski Başkanı Ka-
raahmet dün Kale Kafede yaptığı 
basın açıklamasında; “Ben demiş-
tim demeyeceğim ama yapmayın 
zarar veriyorsunuz dedim. Bu kö-
tünün bedelini ömür boyu ödeye-
ceğiz. Sen bırak dediler. Biri gelsin 
dedim. Biri gelir dediler. Kongre ka-
rarı aldım. Lokman başkan benim-
le görüştü alacağım dedi. Kongre 
kararı aldık. Biri varsa gelsin 
dedim kongrelerde. Lokman baş-
kan böyle deyince kongre kararı 
aldık. O zaman borçlara bakıyor-
lar, gelire gidere bakıyorlar. Her-
kese borç durumunu açtık. Lok-
man beyi aradık, gelmiyorum 
dedi. Nahid başkan da ilk Lokman 
başkan geldiğinde yanındaydı.Gi-
resun’da hiç kimse destek vermi-
yor ki Giresunspor’a dedi Lokman 

başkan. Kimsenin umurunda değil 
dedi. Alexis’i Cemal beyin ayarla-
dığı kredi ile ödedik ve serbest kal-
masını önledik.Ben ve Giresuns-
por taraftarı yüzde 90 mutluydu. 
Biz de bıraktık onlar mutlu olsun 
diye. Fatih Sandal ben çıkıyorum 
adaylığa dedi. Son iki gün kala 
Nahid Yamak geldi, benim ofise 
geldi. Başkan adayı olacağım 
dedi. Ben de hayırlısı dedim. 
Giresunspor dışardan göründüğü 
gibi değil dedim. Sıkıntı yaşarsın 
dedim.Giresunspor’u kimse alma-
saydı ortada bırakmayacaktık. Ar-
kadaşlar biz alıyoruz deyince aldı-
lar.”

Eski başkan Karaahmet’in açı-
lamalarının tamamı 15 Haziran 
2023 Perşembe günü gazetemiz-
de yayınlanacak. (Dursun Onur)

Alexis Perez, Al-Wasl  ile anlaştı 
Giresunspor'la sözleş-

mesi sona eren Alexis 
Perez, Birleşik Arap Emirlik-
leri takımı Al-Wasl Sports 
Club'le anlaştı.

29 yaşındaki Kolombi-
yalı sol stoper bu sezon Gi-
resunspor'da 26 maça çıktı 
ve bir kez de kırmızı kart 
gördü.

Kariyerinde; Uniautóno-
ma FC, Villarreal B, Real Val-
lado lid B, Junior FC, 
Querétaro FC, Lanus ve Gi-
resunspor takımlarında top 

koşturan Alexis Perez; 
Ocak ayında kariyerinde ilk 
kez Kolombiya A Milli Takı-
mı'na çağrıldı.

Giresunspor'da sözleş-
mesinde 'takım küme dü-
şerse serbest kalma' mad-
desi bulunan Borja Sainz da 
serbest kaldı.

Çotanaklar'da bu madde 
sadece; Borja Sainz'de bu-
lunuyor. Riad Bajic ve Vu-
kan Savicevic'in mukavele-
sinde böyle bir madde bu-
lunmuyor. (Ajansspor)

“DIŞARDAN GÖRÜNDÜĞÜ GİBİ DEĞİL DEDİM”


